
4η ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ

Προς τον κ. Περιφερειάρχη Ι.Ν.

Το  2013  το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  Ι.Ν.  και  το  Δημοτικό  Συμβούλιο 

Κέρκυρας  είχαν  εγκρίνει  κατά  πλειοψηφία  τον  λεγόμενο  Περιφερειακό 

Σχεδιασμό Διαχείρισης των Απορριμμάτων (ΠΕΣΔΑ) για την Κέρκυρα, τα 

Διαπόντια Νησιά και τους Παξούς που προέβλεπε έργα εγκαταστάσεως 

και  εργοστάσια  συνολικού  προϋπολογισμού  61εκ  ευρώ.  Σαν  χώρο 

κατασκευής  των  εργοστασίων  προέβλεπε  το  Τεμπλόνι.  Η  Λαϊκή 

Συσπείρωση  στο  Περιφερειακό  Συμβούλιο  και  το  Δημοτικό  Συμβούλιο 

Κέρκυρας  είχε  καταψηφίσει  τον  ΠΕΣΔΑ  γιατί  πρόβλεπε  τον  ίδιο  χώρο 

(Τεμπλόνι) που είναι υπερκορεσμένος και γιατί τα έργα θα γίνονταν με 

ΣΔΙΤ,  δηλαδή  συμμετοχή  Ιδιωτικών  εταιρειών.  Το  αδιέξοδο  που  έχει 

δημιουργηθεί στην Κέρκυρα με την διαχείριση των σκουπιδιών οφείλεται 

στην  πολιτική  των  κυβερνήσεων  και  των  πλειοψηφιών  των  Τοπικών 

Αρχών, που θέλουν να παραδώσουν τα σκουπίδια σε μεγάλες εταιρίες με 

τον έναν ή τον άλλον τρόπο. Όμως η ιδιωτικοποίηση της διαχείρισης των 

σκουπιδιών  θα  σημάνει  τεράστια  αύξηση  της  Δημοτικής  φορολογίας. 

Επιπλέον  στην  Κέρκυρα  είναι  έγκλημα  η  επιμονή  να  δημιουργηθούν  οι 

περισσότερες  βιομηχανικές  εγκαταστάσεις  στο  Τεμπλόνι.  Επίσης  δεν 

μπορεί και δεν πρέπει να χρησιμοποιηθεί ο ΧΥΤΑ Λευκίμμης, γιατί έχουν 

παραβιαστεί  πολλοί  περιβαλλοντικοί  όροι  και  για  αυτό  δεν  έχει 

αδειοδοτηθεί 7 χρόνια μετά την κατασκευή του.

Επερωτάσθε:  α)  σε  ποιο  στάδιο  βρίσκεται  ο  εγκριμένος  ΠΕΣΔΑ και  αν 

συνεχίσουν  να  υπάρχουν  τα  κονδύλια;  Β)  Γιατί  δεν  προχωράτε  σε 

συνεργασία με τον Δήμο Κέρκυρας σε νέα χωροθέτηση με επιστημονικά 

κριτήρια νέου χώρου;

Κέρκυρα 23/6/2015 Για τη Λαϊκή Συσπείρωση

Θεόδωρος Γουλής

Ιωάννης Κορφιάτης


